
 ŽUPNE OBAVIJESTI 

PONEDJELJAK - sv. Hagaj – 6.00 + Mikulić Mirjana, Stjepan i Marija  

UTORAK - sv. Hijacint – 6.00 + Vincek Stjepan i Ludmila 

SRIJEDA - sv. Malahija – 6.00 + Vincek Petar god. 

ČETVRTAK - sv. Anastazija – 6.00 + Vugrinec Đuro god. i Katarina  

PETAK - sv. Makarije – 6.00 + Višnjić Mijo god. Ivan i Petar 

SUBOTA - sv. Petar Kanizije – 17.00 - skupna sv. misa! 

NEDJELJA – 4. DOŠAŠĆA  

  6.00 + župna(zornica) 

  9.30 + Koren Stjepan i Vugrinec Ivan god.                                                                                                      

11.00 + Mraz Milka god.    

ŽUPNE AKTIVNOSTI: dječji zbor - nedjelja u 10.00!  

Ispovijed bolesnika po selu - ponedjeljak 16.12.2013.  

 KRENIMO PUTEM VJEČNOG KRALJEVSTVA! 

Već smo puno puta čuli da 'liječnik ne treba zdravima već bolesnima' te da je 'Krist 

došao spasiti grješnike'.  

Jedno od najdražih i najnerazumnijih učenja jednog od crkvenih otaca bilo je upravo 

to – da su grješnici uvijek bliže Bogu nego pravednici. Slušatelji su uvijek htjeli 

posebna objašnjenja. Evo kako je to tumačio:  

Bog je iz raja povezao sa sobom svakog čovjeka jednom posebnom niti. Svaki put 

kad griješimo, prekidamo nit koji nas povezuje s Bogom. I svaki put kad se 

pokajemo za svoj grijeh, Gospod Bog uzima krajeve i iznova veže prekinutu nit. 

Tako čineći, nit postaje sve kraća i Bog nas približuje k sebi. Mi smo slabi ljudi i u 

svakodnevnim životnim situacijama nastavljamo grijehom prekidati konac... I sa 

svakim novim čvorom Bog nas nastavlja privlačiti bliže k sebi da bi se na koncu 

našeg životnog puta našli pred Njegovom Licem. 

Zato, odlučimo se danas pružiti ruku Bogu Spasitelju i krenimo zajedno s njime 

dalje na našem životnom putu prema Vječnom kraljevstvu. 

Urednik: Tin Jurak; Odgovara: Josip Hadrović, žpk.  

prosinac, 2013. Široke Ledine 4, Trnovec, web: www.zupa-trnovec.hr  

e-mail: zupnilistic.trnovec@gmail.com, info@zupa-trnovec.hr 

 

 

 

 

3. NEDJELJA DOŠAŠĆA 
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Knjiga prorka Izajije 

Iz 35, 1-6a.10 

 

Nek se uzraduje pustinja i zemlja sasušena, 

neka kliče stepa i kao ljiljan procvjeta!  

Nek bujno cvatom cvate, 

neka od veselja kliče i nek se raduje.  

Dana joj je slava Libanona,  

divota Karmela i Šarona;  

oni će vidjeti slavu Gospodnju,  

divotu Boga našega. 

Ukrijepite ruke klonule,  

učvrstite koljena klecava!  

Recite preplašenim srcima:  

»Budite jaki, ne bojte se!  

Evo Boga vašega, odmazda dolazi,  

Božja naplata, on sam hita da vas spasi!« 

Sljepačke će oči tad progledati,  

uši se gluhih otvoriti, 

tad će hromi skakati ko jelen,  

njemákov će jezik klicati,  

vraćati se otkupljenici Gospodnji.  

Doći će u Sion kličuć od radosti, 

 s veseljem vječnim na čelima;  

pratit će ih radost i veselje,  

pobjeći će bol i jauci. 

 

 
Pričesna pjesma 

 

Recite preplašenim 

srcima: 

»Budite jaki,  

ne bojte se! 

Evo Boga našega, 

dolazi da nas spasi! « 

http://www.zupa-trnovec.hr/
mailto:info@zupa-trnovec.hr


 HAJDEMO DO BETLEHEMA 

Pripremajući se za godišnju proslavu Kristova rođenja, promotrimo one koji 

su bili prvi svjedoci tog čuda života i ljubavi. 

PASTIRI KOD SVOJIH STADA 

Pastiri su u božićnoj noći čuvali svoja stada. Drugim riječima, radili su svoj 

svakodnevni posao. Mnogi od nas smatraju da se svetost i veličina postižu 

izvanrednim junačkim djelima, ali pastiri nam još jednom potvrđuju da se 

svetost postiže upravo vršenjem svakodnevnih dužnosti. 

Stoga je potrebno prionuti s ljubavlju poslu kojim se bavimo ma koliko nam 

on izgledao težak ili mučan. 

ANĐEO IM REČE: NE BOJTE SE! 

Bog ne želi da mi živimo u strahu. Bog nas želi kao prijatelje i suradnike. 

Bog nam pristupa zato jer želi da nas povezuje ljubav. Upravo zato je 

neprestano potrebno posvješćivati istinu da nas Bog voli i da nam povjerava 

da njegovu ljubav darujemo ljudima bez straha i ustezanja. 

HAJDEMO DAKLE DO BETLEHEMA 

Susret s Bogom i svijest o tome da nas Bog želi za prijatelje i suradnike 

nužno dovodi do djelovanja iz ljubavi. Zato pastiri ne ostaju kod svojih stada, 

nego odlaze u Betlehem i pronalaze svetu obitelj. 

Ono što smo do tada smatrali vrijednim i smislom svoga života odjednom 

postaje manje važno. A ljubav prema Bogu i čovjeku postaje prioritet. 

Premda nije izričito napisano u evanđeoskom odlomku o betlehemskim 

pastirima (usp. Lk 2,8-20), možemo pretpostaviti da su pastiri bili prvi koji su 

pomogli Mariji, Josipu i Isusu. Njihov dolazak nije bilo zadovoljenje 

znatiželje, nego djelatna prisutnost. 

VRATIŠE SE SLAVEĆI I HVALEĆI BOGA 

Pastiri su, susrevši Isusa, još jače povjerovali Bogu. A ta njihova vjera se 

očitovala na dva načina. Prvi način je slavljenje Boga svojim životom, a drugi 

način je svjedočanstvo o onome što su doživjeli koje su prenosili drugim 

ljudima. Tako su postali i nama poticaj za život i djelovanje. 

preuzeto s bitno.net 

 Božićna poruka fra Zvjezdana Linića 

Nije moguće prebrzo preletjeti ovaj paradoks vjere. Obzorje na kojemu se pojavljuje 

Bog zove se poniznost. Ako čovjek ne traži u tom smjeru, neće nikada susresti Boga. 

Franjo upućuje na to obzorje riječima, ali isto tako i znacima i cijelim svojim 

životom: Utjelovljenje, Siromaštvo, Križ, Euharistija, oblici su Božje poniznosti; to 

su obrisi obzorja na kojemu Bog dolazi čovjeku. 

Prema tome u tajni Božića, malog djeteta, jaslica Franjo osluškuje evanđeoske riječi 

na poniznost. Zaustavi se i ti pred jaslicama i osluškuj. Čut ćeš riječ, čut ćeš poruku. 

Jer, Isus svakome govori. Pitanje je jedino koliko imamo uši da čujemo, oči da 

vidimo. Isus ti i danas govori: 

Zagledaj se u jaslice. Osjeti što se to dogodilo prije više od 2.000 godina u 

Betlehemu. Nemoguće je da ti taj prizor ne progovori. Slušaj pažljivo. 

Postao sam djetetom. Postao sam čovjekom. I to je volja moga nebeskog Oca. Jer, 

On je tako ljubio svijet da je Sina svoga dao. Dogodilo se Utjelovljenje. Prepoznaj u 

tome svekoliku moju poniznost. Postao sam čovjekom. Shvati to u svjetlu svih 

svojih iskustava sa sobom i s drugima. Ja sam želio biti u svemu vama jednak osim u 

grijehu. Želim da me prepoznaš u svakom čovjeku. Jer ono bitno što čovjeka čini 

čovjekom tajna je i moga bića, moje osobe. Htio bih da u svakom čovjeku otkrivaš 

moje crte, moju prisutnost. Htio bih da moje Utjelovljenje ispravi tvoje poglede na 

ljude. Svi su ljudi moja braća, tvoja braća. Ako i ima zla u svijetu, ipak je čovjek u 

cjelokupnoj tajni stvaranja neizreciva vrijednost.  

Postao sam djetetom. Dijete je nejako, krhko, slabo. Ono je upućeno na druge. Dijete 

ne može bez majke, bez oca. Dijete živi od ljubavi drugih, najbližih. Zato dijete 

može biti smireno i sigurno u naručju oca, na grudima majke. Tako sam i ja počivao 

na grudima svoje Majke, bio upućen na Josipovu zaštitu. Dijete ne vodi brigu o 

planovima, nesigurnostima i tjeskobama svojih roditelja. Ono se prepušta ljubavi. 

Dijete se ne pravi važno. Njegov je otac velik i jak i snažan i sve može. 

Postani djetetom. Budi malen. Ako ne budete kao djeca, nećete ući u Kraljevstvo 

nebesko. Tek s povjerenjem djeteta moći ćete shvatiti i osjetiti svu ljubav nebeskog 

Oca. Tek se kao djeca možete prepustiti njegovom krilu. Neka nestane u vašim 

srcima straha. Ne bojte se: dragocjeni ste u očima moga nebeskog Oca. Postao sam 

djetetom da vam pomognem da i vi budete kao djeca, da osjetite onu ljubav koja 

može usrećiti. 

Božić je: to je blagdan moga rođenja. To je dan kad sam postao čovjekom, kad sam 

postao djetetom. Budite i vi dovoljno maleni da služeći u ljubavi usrećite sve oko 

sebe. Moja poniznost neka potakne i sve vas na poniznu i strpljivu ljubav. Moje 

služenje neka vam otkrije ljepotu života za druge, služenja drugima. 

Postani i ti čovjekom, čovjekom za druge, čovjekom plemenitosti i dobrote. Postani i 

ti djetetom, jer čovjek se uvijek može nanovo roditi ako je i star: snagom Duha 

Svetoga. Postani djetetom nebeskog Oca koji te uvijek jednako ljubi. 


